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Comunitat Parroquial de Sant Llorenç de Terrassa 

10 d’agost de 2019 

Un bon nombre de parroquians  han celebrat la festivi-
tat de Sant Llorenç 

En tarda calorosa, unes salutacions cordials dels assis-
tents, foren el primer acte de la Festa. 

A l’Eucaristia, presidida per Mn. Josep Espluguas, és 
comentà una semblança  de la vida del patró; Llorenç, 
un diaca, segons la tradició, nascut a Osca, era l’encar-
regat d’administrar els bens de l’església, també tenia 
cura dels pobres. Es considera un dels primers treso-
rers i arxivers de l’església, per aquest fet és patró dels 
bibliotecaris. Morí en una de les persecucions contra 
els cristians de l’Emperador Valerià I, morí estès da-

munt una graella i cremat en una foguera, tot segons 
la tradició.  

Va ser un moment important per demanar al sant diaca 
que ens fes desvetllar els nostres ànims, en ser gene-
rosos envers aquelles persones que tenen la vida difícil 
econòmicament, treballant per fer la societat més jus-
ta. 

S’acabà l’Eucaristia amb el cant dels Goigs de San Llo-
renç. 

Més tard en la nova Sala Oscar Romero,  en un cine 
fòrum, es passà la pel·lícula “Quatre noces i un fune-
ral”. 

Compartir un bon pica – pica va servir  per acabar la 
festa de Sant Llorenç. 

FESTIVITAT DE SANT LLORENÇ 

Estimades i estimats fidels de les parròquies de Sant 
Llorenç i de Sant Pau, el Senyor Bisbe de Terrassa 
m'ha nomenat, a partir del 3 de setembre de 2019, 
administrador parroquial d'aquestes dues parròquies, 
un ofici que és el mateix que el de rector, a qui supliré 
així per l'impossibilitat que ell té d'exercir-lo durant 
llarg temps. Donant-me aquesta responsabilitat, posa 
en mi una confiança que m'honora i, al mateix temps, 
m'omple de temor, ja que és davant Déu que, a la fi, 
hauré de donar compte de com hauré pasturat les se-
ves estimades ovelles, que sou vosaltres. 

Per això, pregueu molt per mi i per les nostres parrò-
quies. Que l'amor a Déu i al proïsme sigui el far que 
guiï cadascuna de les nostres decisions i accions. Que 
l'esperança d'allò que Déu ens té reservat en el cel ani-
mi la nostra fe en Jesucrist i l'amor que hem de tenir a 
tots els del poble sant. 

Efectivament, hem estat cridats a formar part del poble 
de Déu i Cos de Crist, l'Església. Que no busquem de 

fer res contrari al que ella ens mana en els diversos 
àmbits, sinó que l'acollim amb la nostra humil obedièn-
cia com a Mare i Mestra que és, columna i fonament 
de la veritat, i aquesta acollida amorosa sigui com 
aquell perfum preuadíssim que Maria vessà als peus de 
Jesús, omplint de fragància tota la casa. 

Ja anirem, doncs, caminant així vers el Regne de vida, 
justícia i pau que el Senyor ha començat i que arribarà 
a plenitud en la resurrecció final. Per ara, animem-nos 
els uns als altres a ser sants, esmenem el que calgui 
en les nostres vides i pràctiques parroquials, aportem 
cadascú i cadascuna els dons que Déu li regali per edi-
ficar la comunitat sobre l'únic fonament: Jesucrist. Que 
la seva Mare santíssima, amor maternal de Crist ma-
teix, ens protegeixi i ens obtingui la benedicció de Déu. 

El vostre pastor, 

Mossèn Carles Milà Farnés, prevere 

LA VEU DEL PASTOR 



El guerrero 

y su  

esposa 

La tormenta es 

un buen símbo-

lo de nuestras 

crisis, angusti-

as, pérdidas, 

fracasos… En 

fin de todo lo 

que se presen-

ta como algo 

doloroso, fu-

nesto e inde-

seable en tu 

vida. Pero son 

inevitables. Lo bueno es encontrar en todas ellas el la-

do positivo. Muy expresivamente escribió Luis Veuillot: 

“Hay bendiciones de Dios que entran en casa rompien-

do los cristales”. 

Un valiente guerrero regresó a su pueblo después de 

haber combatido por su patria. Al llegar a casa, su alma 

se derrumbó cuando le dijeron que su amada esposa 

había muerto. Abatido por el dolor, fue a consultar a un 

sabio anciano y, entre otras cosas, le preguntó: —

¿Qué puedo hacer para no olvidarme de mi querida 

esposa? —Construye un pozo en el desierto: -dijo el 

anciano-. Así, todas las caravanas darán gracias a Dios 

por calmar la sed y por tu amada esposa. Hizo el pozo 

y descubrió el apenado guerrero que había ganado la 

batalla más importante de la vida: Había derrotado la 

desesperación y al pesimismo. 

“La lección más significativa que puede aprender el 

hombre en su vida no es que en el mundo hay dolor, 

sino que depende de nosotros sacar provecho de él, 

pues se nos ha permitido transformarlo en gozo” (R. 

Tagore). Bien recibido y madurado, el dolor acrecenta-

rá tu caudal de sabiduría, paz y amor. 

 Enviado por el P. Natalio 

 Blog Pequeñas semillas 

HORARIS  (Setembre) 

Dimarts missa 19:00 hores 
Dimecres Pregària 19:00 hores 
Divendres 18:00 H Adoració del San-
tissim, Vespres, litúrgia de la paraula 
i comunió. 
Diumenge missa 12:30 hores 

 

Atenció personal 

Dimarts de 19:45 a 20:15  
excepte festius i vigílies de festa 

Assistència Social Càritas 

Topete, 23 08221 Terrassa 
Tél: 937 808 788 

De dilluns a divendres de 9 a 13 

El testigo es aquel que permite que 
Cristo se manifieste 

El Papa indicó que entre los apóstoles emerge Pedro, 
quien tiene preeminencia en el grupo apostólico por la 
primacía y la misión recibida del Resucitado: él pasa 
entre los enfermos, haciendo "lo mismo" que Jesús, 
"asumiendo en sí las enfermedades y dolencias”. Pero 
Pedro, advierte el Pontífce, “permite que otro se mani-
fieste", es decir, permite que "el Cristo vivo y operan-
te" se manifieste a través de él. Esto porque el testigo, 
de hecho, “es aquel que manifiesta a Cristo, tanto con 
las palabras como con la presencia corpórea, lo que le 
permite relacionarse y ser una extensión del Verbo he-
cho carne en la historia”. 

Pedro lleno del Espíritu del Señor, pasaba caminando 
y, sin que él hiciera nada, su sombra se convertía en 
caricia sanadora, efusión de la ternura del Resucitado 
que se inclina sobre enfermos y restituye dignidad, 
vida y salvación. De este modo, Dios manifiesta su cer-
canía y hace que las llagas de sus hijos se conviertan 
en lugar teológico de la ternura divina. Así se puede 
decir que todo en Pedro, incluso su sombra, irradia la 

vida del Resucitado: los enfermos recobran la salud y 
el mundo proclama la gloria del Padre. Y puesto que el 
primer apóstol es figura de la Iglesia, su sombra evoca 
la de la Iglesia, que sobre la tierra pone en pie a sus 
hijos y los destina a los bienes del Cielo, sin temer 
obedecer a Dios antes que a los hombres. 

Obedecer a Dios antes que a los hom-
bres 

El Papa recordó asimismo que la acción sanadora de 
Pedro despierta el odio de los saduceos, que encar-
celan a los apóstoles y les prohíben enseñar. He aquí 
que Pedro "responde entonces ofreciendo una clave de 
la vida cristiana", a saber, “obedecer a Dios en vez de 
a los hombres”: 

“Yo obedezco a Dios antes que a los hombres: es la 
gran respuesta cristiana. Esto significa escuchar a Dios 
sin reservas, sin reenvíos, sin cálculos; adherirse a Él 
para ser capaces de una alianza con Él y con aquellos 
con los que nos encontramos en nuestro camino”. 

Audiencia General del 28 de agosto de 2019 

Foto: web Bisbat de Terrassa 


